
۰۰:۰۰پایانغلطگیری۰۰:۰۰شروعغلطگیری۰۰:۰۰پایانصفحهآرایی۰۰:۰۰شروعصفحهآرایی

w w w . F D N . I R

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y صاحب امتياز: دانشـــگاه آزاد اســــــلامی - مدیرمسئول: محمـــدامیـــن ایمانجــانی 
قائم مقـام: علی خضریـان - ســـردبیر: مسعود  فروغـی - مدیر هنـری: امید بهـزادی
مدیــر بازرگانی: فرهــاد جمال وندی - مدیــر چاپ و توزیع: احمــد شیـــرازیان

 -66760501 فکــس:   -  66760180-182 تحريريه:   -  66348016 مديرمسئول:  دفتر 
18و66348046 آگهی ها:  سازمان   -  66760499 عمومی:  روابط   -  66726047 

چاپ: سازمان چاپ دانشگاه آزاد اسلامی - توزيع فرهیختگان: 12-66348011 - نشانی: خيابان 
حافظ، بعد از پل دوم حافظ، روبه روی ساختمان بورس، ساختمان فرهيختگان، طبقه سوم

روایتمیدانی»فرهیختگان«ازحضورفعالانعدالتخواهیدرلواسان

عدالتخواهی از نماز جمعه مدت ها بود از نمازجمعه ها فقط چند تکه از سخنان ائمه جمعه 

و چند عکس و راهپیمایی های بعد از آن و... را به یاد داشتیم. 

در همین به یاد داشته هایمان هم کمتر مسائلی را داریم که درد 

واقعی مردم باشد و گره گشای مشکلات، همین یکنواختی و 

ناامیدی شاید خیلی ها را از ورود به مصلی ها و مساجدی که 

در آنها نمازجمعه برگزار می شود، دور کرده باشد. با این همه اما 

چند وقتی است کنش ها و فعالیت های برخی ائمه جمعه و ترک 

جایگاه امامت جمعه توسط برخی دیگر از امام جمعه ها، فضا را 

به طرز مطلوبی به سمت استقبال مردم از این فریضه سوق داده 

است؛ از اقدامات امام جمعه تبریز و اهواز تا عدالتخواهی و پای 

کار بودن امام جمعه لواسان در برخورد با تخلفات و رانتخواری 

در این منطقه تهران. 

دیروز، پیرو فراخوان و درخواســـتی که در فضای مجازی و از 

سوی جمعی از عدالتخواهان منتشر شد، نمازجمعه لواسان 

رنگ و بوی دیگری داشـــت. تعداد زیادی از جوانان از نقاط 

مختلف تهران و البته ایران به هرطریق خودشان را به این منطقه 

رساندند و در نمازجمعه شرکت کردند. 

از محلات تهران و ماشین های آمده از نقاط مختلف پایتخت 

که بگذریم، ماشین هایی که از شهرستان ها و استان های دیگر 

آمده بودند و هرکدام هم چند نفری را با خود آورده بودند بیش از 

همه جلب توجه می کرد. مصلی پر شده بود. به گفته محلی ها، 

یکی از پرشکوه ترین و شلوغ ترین نمازجمعه های این منطقه 

بود. همه یک مساله داشتند و آن هم عدالت بود، هم نمازگزاران 

و هـــم امام جمعه که خارج از دایره خطبه های کلیشـــه ای و 

آخرهفته ای خیلی از نمازجمعه ها، از ابتدا تا انتهایش مساله 

و دردی از مردم بود که نیاز به تسکین و درمان داشت. صحبت 

از رانت و حضور رانتخواران در منطقه ای از تهران بود که به مدد 

فاصله اش از مرکزیت و ذیل نقص قوانین هرچه می خواستند 

کردند و هرچه می خواستند ساختند و پولش را دادند!

ویلای شبنم نعمت زاده دختر وزیر اسبق صنعت با تخلفات 

گســـترده، ویلای میرمحمدعلی و... بخشـــی از مصادیق 

تخلفات گسترده موجود در منطقه لواسانات بود که در کنار 

شهرک لاکچری باســـتی هیلز و ساخت وسازهای گسترده 

منطقه کلاک ماه هاست توجهات جریان رسانه ای و مطالبات 

جریان عدالتخواهی را معطوف به این منطقه کرده است. تا 

جایی که در یک مورد، یعنی بحث ویلای شـــبنم نعمت زاده 

شهرداری لواسان بعد از پیگیری ها حکم تخریب ویلا را صادر 

کرد اما این حکم ذیل فشارهای گوناگون مالکان به کندی 

درحال اجراست. 

درمقابل طبقه مرفه رانتخوار می ایستیم

به رسم نمازجمعه های سال های اخیر، یک جوان و دانشجو 

پیش از خطبه های نمازجمعه پشت تریبون رفت و سخنرانی 

کرد.

 علی اســـکندری، عضو شـــورای مرکزی جنبش عدالتخواه 

دانشجویی سخنران پیش از خطبه های نمازجمعه بود. خیلی 

خودمانی و به دور از تکلف از مشـــکلات موجود در منطقه و 

کشور گفت و به نامه روز گذشته جنبش عدالتخواه در ارتباط 

با ساخت وســـازهای غیرمجاز در لواسان اشاره کرد و گفت: 

»موضوع اصلی این نامه ما ساخت وســـاز های غیرقانونی و 

تخلفات متعدد در شهر لواســـان بوده است. ما در این نامه 

اشـــاره کردیم که در حال حاضر متاسفانه شاهد آن هستیم 

که مسئولان مربوطه بعد از چندین ماه حاضر نیستند قانون 

را اجرا کنند. حرف اصلی ما در این گونه موارد این اســـت که 

باید با دانه درشت ها و متخلفان برخورد شود و پر واضح است 

کـــه منظور ما خانه ها و بیغوله هـــا و کوخ های مردم عادی و 

مستضعف و صاحبان اصلی انقلاب نیست و اگر احیانا کسی 

بخواهد نگاه چپ به خانه های این مردم عزیز بکند قلم پایش 

را خواهیم شکســـت، همان طور که با تمام توان پشت اهالی 

ده ونک ایســـتادیم و نگذاشتیم کسی خانه هایشان را خراب 

کند. مشـــخص است که منظور ما آن دانه درشت ها و اشراف 

تازه به دوران رسیده ای هستند که امتداد شبکه  فسادشان را 

از خصوصی سازی ها و رانت های بانکی می خواهند به شهر 

شـــما مردم عزیز لواسان بکشـــانند. آن طبقه  مرفه و اشراف 

جدیدی که می خواهند با اســـتفاده از همان رانت هایشان و 

البته با استفاده از برخی مسئولان خودباخته که به مردم شان 

پشت می کنند، هویت شان را به هویت و فرهنگ اصیل مردم 

این شـــهر غالب کنند. ما هشدار می دهیم که مردم عادی و 

بومی شهر باید در امان باشند تا خدای ناکرده کسی ذره ای 

آنها را به بهانه هـــای واهی مورد آزار قرار ندهد، چون معمولا 

اولین اتفاقی که در این مواقع می افتد این اســـت که با مردم 

عادی و ساده و مستضعف برخورد می شود و همان ها تبدیل به 

گزارش می شود، اما معمولا باستی ها و کلاک ها و دختر وزیر ها 

و داماد فلان شخصیت ها در امان هستند؛ که قطعا نخواهیم 

گذاشـــت این روند در لواسان اتفاق بیفتد و تا توان داریم از 

مردم این شهر دفاع خواهیم کرد. با مردم عادی نه تنها نباید 

برخوردی صورت گیرد بلکه باید کمک شان هم کرد و بعضا با 

اهمال هم برخورد کرد.« 

در اجرای عدالت هیچ تبعیضی نباید باشد

بعد از صحبت های اسکندری، حاج آقا لواسانی بین استقبال 

پرشـــور عدالتخواهان و حاضران در نمازجمعه پشت تریبون 

قرار گرفت و خطبه های نمازجمعه را قرائت کرد. حاج سعید 

لواسانی که از ابتدای حرکت عدالتخواهی و برخورد با تخلفات 

در منطقه لواســـان از عدالتخواهان حمایت کرد و پای حق 

مردم ایستاد، ضمن خوشامدگویی به جوانان و عدالتخواهان 

جهت حضور در نمازجمعه و بعد از تبریک ایام ولادت حضرت 

معصومه)س( و... در ارتباط با اتفاقاتی که در لواسان می افتد 

از تخلفات گســـترده ساخت وســـاز و... تا شکل گیری نوع 

جدیدی از فرهنگ و سبک زندگی گفت: »باستی هیلز و کلاک 

حاصل غفلت مسئولان از عدالت است، ساختار های نظارتی 

باید شفاف و مردمی باشد، حتی اگر همه اینها طبق قانون 

باشد که کارشناسان می گویند نیست، همین اشرافی گری ها 

و رانتخواری ها خلاف آرمان های انقلاب اسلامی است. این 

جوان ها که دغدغه عدالت دارند و در برابر فساد ایستاده اند و 

از کسی هم نمی ترسند حاصل بلوغ انقلاب اسلامی هستند. 

فرض کنید بنده تطمیع شـــدم، منحرف شدم و به هر نحوی 

کنار گذاشته شـــدم با این جوان ها و رویش های انقلاب که 

از نقـــاط مختلف به اینجا آمده انـــد چه می کنید. در اجرای 

عدالت هیچ تبعیضی نباید باشـــد. وقتی خانه ۵۰ متری را 

تخریب می کنیم، ولی فلان ویلای اشرافی را کاری نداریم، 

این تبعیض است، ولی اگر با تخلف های کلان خواص برخورد 

شود اثر خود را بر عوام مردم خواهد داشت. در حوزه تخریب 

ویلای خانم نعمت زاده ایشـــان چهارشنبه پیش من آمدند، 

گفتم قانون باید اجرا شـــود و هیـــچ راه دیگری وجود ندارد. 

البته تخلفات فقط مربوط به ایشان نیست و افراد دیگری هم 

هستند که حتما باید با آنها هم برخورد شود. آقای رئیسی به 

بنده گفت در حوزه لواسانات ورود کرده و ان شاءالله خبر های 

خوبی خواهید شنید.« 

بعد از نمازجمعه جمعـــی از عدالتخواهان و مردم محلی به 

سمت سازه هایی رفتند که تخلفات ساخت وساز داشتند تا از 

نزدیک در جریان اتفاقات تلخ در حال وقوع در این منطقه قرار 

گیرند و هم توجه مسئولان را نسبت به این مساله جلب کنند. 

ورود و رسیدگی دستگاه قضا به مساله لواسان 

نکته قابل تامل تر در سخنان حاج آقا لواسانی مساله ورود قوه 

قضائیه به ماجرای جریان تخلفات موجود در لواســـان بود. 

آنجایی که گفت: »آقای رئیســـی بـــه بنده گفت که در حوزه 

لواســـانات ورود کرده  و ان شاءالله خبر های خوبی خواهید 

شـــنید.« این یعنی مطالبه مردمی یا در تعریفی بهتر انتقال 

مطالبات به مردم و ورود آنها به این میدان مسئولان را در سطوح 

مختلف مجاب کرده است تا نسبت به تخلفات و ویژه خواری ها 

حساس باشند و واکنش نشان دهند. نقش قوه قضائیه دراین 

بین از ســـایر نهادها پررنگ تر است و امید می رود با تغییرات 

ایجاد شده در راس این قوه و با اقداماتی که اخیرا در حوزه های 

مختلف انجام شـــده است، به لواسان و تخلفات آن به همراه 

سایر تخلفات در سطوح و موضوعات مختلف بدون ملاحظات 

جریانی و سیاسی رسیدگی شده و به سرانجام مطلوب برسد. 

ابوالقاسم رحمانی
 توقف پلمب مدارس  روزنامه نگار

توسط بنیاد شهید
انوشــیروان محســنی بندپی، اســتاندار تهــران گفــت: »پلمــب 

مــدارس در تهــران توســط بنیــاد شــهید متوقــف شــده و مدرســه 

ــن  ــی ای ــدت کوتاه ــا در م ــا م ــد ت ــد ش ــب نخواه ــری پلم دیگ

مشــکل را حــل کنیــم. قطعــا در مــورد دو مدرســه پلمب شــده 

نیــز رایزنــی خواهیــم کــرد کــه ایــن مــدارس توســط بنیــاد بــاز 

شــود و مشــکلی بــرای ثبت نــام و تحصیــل دانش آمــوزان ایجــاد 

ــدارس  ــد م ــرای خری ــی لازم ب ــر نقدینگ ــال حاض ــود. درح نش

ــن  ــد ای ــرورش می خواه ــوزش و پ ــت آم ــود دارد و در حقیق وج

ــد  ــا بای ــد ام ــد بفروش ــم می خواه ــاد ه ــرد و بنی ــدارس را بخ م

در نحــوه خریــد توافقــی ایجــاد کنیــم. بی تردیــد بــا توجــه بــه 

ــه زودی توافــق  وجــود منابــع لازم بــرای خریــد ایــن مــدارس ب

ــن  ــن مشــکل در کمتری ــا ای ــم ت ــاد می کنی ــد را ایج نحــوه خری

زمــان ممکــن حــل شــود.« 

روز سه شــنبه هفتــه گذشــته یازدهــم تیرمــاه رئیــس اداره 

اطلاع رســانی و روابط عمومــی آمــوزش و پــرورش شــهر تهــران از 

پلمــب دو مدرســه دولتــی تهــران توســط بنیــاد شــهید خبر داده 

و علــت پلمــب ایــن مــدارس را مســائل مالــی عنــوان کــرده بــود. 

 وضعیت وقوع جرائم مسلحانه 

در پایتخت
ــاره  ــزرگ درب ــران ب ــی ته ــس آگاه ــی، رئیس پلی ــا لطف علیرض

وضعیــت وقــوع جرائــم مســلحانه در پایتخــت گفــت: »در ایــن 

حــوزه وضعیــت مــا وضعیــت مناســبی اســت، البتــه حتــی یــک 

مــورد وقــوع جــرم نیــز از نظــر مــا نبایــد رخ دهــد و منظــورم از 

مناســب ایــن اســت کــه آمــار مــا بســیار کــم اســت. از ابتــدای 

امســال تاکنــون هــر ســرقت و جــرم مســلحانه ای کــه در تهــران 

رخ داده، همگــی منجــر بــه کشــف و دســتگیری شــده اســت.« 

لطفــی بــا بیــان اینکــه در بهــار آمــار وقــوع جرائــم مســلحانه در 

پایتخــت در مقایســه بــا بهــار پارســال کاهــش داشــته اســت، 

گفــت: »البتــه در ایــن مــدت اقدام خشــن و مســلحانه پیچیده و 

نگران کننده ای هم نداشــتیم، عمده جرائم مســلحانه ســرقت و 

زورگیــری و اختلافــات بــود کــه افــراد بــا اســلحه های غیرمجــاز، 

غیراســتاندارد و حتــی تقلبــی دســت بــه این جرائــم زده بودند.« 

 بلیت فروشی اینترنتی 

پایانه های مسافربری
رســول عباســی، مدیرعامــل اتحادیــه ســازمان های پایانه هــای 

ــت در  ــد بلی ــت: »خری ــور گف ــهرداری های کش ــافربری ش مس

پایانه هــای مســافربری کشــور تــا پایــان ســال هوشــمند 

ــور  ــای کش ــوس در پایانه ه ــی اتوب ــر بلیت فروش ــود. اگ می ش

اینترنتــی شــود از ناهنجاری هــای بســیاری ماننــد تبــادل کالا، 

نقــل و انتقــال بــدون بلیت مســافر و ناهنجاری هــای متعــدد در 

ــا اجرایــی شــدن ایــن  داخــل پایانه هــا جلوگیــری می شــود. ب

ســامانه دیگــر امــکان حمل ونقــل هــر نــوع بــار توســط نــاوگان 

ــت.«  ــد داش ــود نخواه ــهری وج ــل بین ش حمل ونق

 مخالفت فرمانداری تهران 

با »زیست شبانه«
ــران  ــداری ته ــی فرمان ــی و عمران ــاون فن ــین آرام، مع غلامحس

دربــاره ســرانجام مصوبــه شــورای شــهر تهــران مبنی بــر 

زیست شــبانه، گفــت: »فرمانــداری تهــران مخالــف زیســت 

ــی  ــری هماهنگ ــه یک س ــاز ب ــبانه نی ــت ش ــت. زیس ــبانه اس ش

ــران و وزارت  ــتانداری ته ــد اس ــران دارد و بای ــهر ته ــر از ش فرات

کشــور نیــز در ایــن خصــوص نظــر بدهنــد. در زیســت شــبانه 

بایــد امنیــت افــرادی کــه می خواهنــد کســب وکاری راه انــدازی 

ــود.  ــم ش ــد، فراه ــور می کنن ــا عب ــه از آنج ــی ک ــد و مردم کنن

ــه شــورای شــهر تهــران  ــا مصوب ــداری تهــران ب درنهایــت فرمان

مبنی بــر زیســت شــبانه مخالفــت کــرد و ایــن مصوبــه بــه هیــات 

حــل اختــلاف مرکــزی رفتــه اســت تــا نظــر نهایــی را بدهــد.« 

طــرح زیســت شــبانه در بعضــی از مناطــق شــهر تهــران، توســط 

جمعــی از اعضــای شــورای شــهر تهــران مطــرح شــد و درنهایــت 

علی رغــم بعضــی از مخالفت هــای اعضــای شــورا بــه تصویــب 

ــا در  ــد ت ــران رد ش ــداری ته ــاق فرمان ــه انطب ــید و در کمیت رس

هیــات حــل اختــلاف مرکــزی مطــرح و رســیدگی شــود. 

 کمک های مردمی به سیل زدگان 

از مرز 306میلیارد تومان گذشت
علیرضــا عســگریان، معــاون امــور مشــارکت های کمیتــه امــداد 

ــار  ــد اعتب ــه فاق ــز خیری ــه مراک ــی ب ــای مردم ــاره کمک ه درب

گفــت: »مــا در واقــع توصیــه موکــد می کنیــم مــردم بــه مراکــز 

ــای  ــه خیریه ه ــی ب ــد. وقت ــک نکنن ــار کم ــد اعتب ــه فاق خیری

فاقــد مجــوز کمــک می شــود ممکــن اســت دارای خطاهایــی 

ــال  ــالیان س ــه س ــای خیری ــی از مجموعه ه ــد؛ بعض ــز باش نی

اســت کــه فعالیــت داشــتند و دارای تجربه هــای بســیاری 

هســتند و همین طــور تــراز پرداختــی دارنــد. البتــه مــردم 

دارای ســلایق مختلفــی هســتند و ممکــن اســت مــا را قبــول 

ــردم  ــرای م ــازی لازم را ب ــد اعتمادس ــا بای ــن م ــد، بنابرای نکنن

انجــام دهیــم. به عنــوان مثــال کمک هــای مردمــی بــه ســیل 

اخیــر در کمیتــه امــداد از مــرز 3۰6میلیــارد تومــان گذشــت 

و ایــن درحالــی اســت کــه نســبت بــه کمک هــای مردمــی در 

زلزلــه کرمانشــاه 2۵1 درصــد رشــد داشــتیم و کمک هــا بیــش 

از 2/۵ برابــر شــده اســت. کمیتــه امــداد در مناطــق ســیل زده 

ســاخت و تعمیــر 3۰هــزار مســکن را برعهــده دارد کــه در حــال 

ســاخت و تعمیــر اســت و در زلزلــه کرمانشــاه نیــز 9 ماهــه بــه 

تمــام تعهــدات خــود بــرای ســاخت مســکن عمــل کرده اســت.« 

در حاشیه

ورود 3 رام قطار به خطوط 6 و 7

علی امام، مدیرعامل شرکت متروی تهران و حومه با اشاره به 

اینکه زمانی که مدیریت شـــهری جدید مسئولیت را برعهده 

گرفت بخشـــی از واگن ها وارد مدار نشده بودند، عنوان کرد: 

»یـــک قرارداد ۴۵۵ واگنی در دوره مدیریت اســـبق به امضا 

 رســـیده بود و همچنین در اواخـــر دوره  مدیریت قبل قرارداد 

 ۷۰ دســـتگاه واگن آلومینیومی بسته شده بود. باقی مانده 

۴۵۵ واگن در 6 ماهه دوم ســـال 96 و سه ماه اول سال 9۷ 

تکمیل و وارد چرخه  بهره برداری شـــد. در سال 9۷ مشکلات 

بازکردن LC مربوط به ۷۰ دستگاه واگن از طریق بانک شهر 

و مساعدت آنها انجام شد. حدود ۸۵ درصد از این ۷۰ دستگاه 

واگن از گمرک جهموری اسلامی بدون پرداخت هزینه و با توجه 

به محدودیت منابع مالی، ترخیص و به شـــرکت واگن سازی 

منتقل شد که این قطعات درحال مونتاژ هستند. 1۵درصد 

باقی مانده نیز با قول مســـاعد مسئولان قرار است ترخیص و 

به شرکت واگن ســـازی تحویل داده شود تا عملیات ساخت 

باقی قطار ها دچار مشکل نشود. درحال حاضر سه رام قطار 

تکمیل شده و متخصصان درحال انجام تست های لازم روی 

آن هستند تا وارد مدار بهره برداری شوند. تا یک ماه آینده نیز 

این سه رام قطار وارد خطوط 6 و هفت خواهند شد. همچنین 

 هفت قطار دیگر تا پایان آذرماه وارد خطوط خواهند شد. قرارداد 

3۷6 واگن سال گذشته با واگن پارس و شریک چینی منعقد 

شد که مساله منابع مالی آن به مشکل برخورد کرده و همچنان 

تامین مالی نشده است. تفاهمنامه دیگر با شرکت واگن سازی 

تهران بود که تامین 21۰ واگن در این قرارداد منعقد شد. مقرر 

شد تامین منابع مالی آن از محل تبصره 1۸ بودجه انجام شود 

کـــه آن هم علی رغم پیگیری ها، به جهت محدودیت بودجه 

دولت، در ســـال گذشته اتفاق نیفتاد. اما امید است در سال 

جاری این امر محقق شود و دولت این بودجه را تامین کند.« 

غلامحسـین اسـماعیلی، سـخنگوی قوه قضائیه در تاریخ 

یکـم تیرمـاه، در رابطـه بـا اهـدای عضو از ناحیـه محکومان 

بـه بیـان توضیحاتـی پرداخـت و گفـت: »تاکنـون از ناحیـه 

قـوه قضائیـه هیـچ ابلاغیـه، آیین نامـه و دسـتورالعملی در 

مـورد اهـدای عضـو توسـط محکومـان بـه قصـاص، اعـدام 

و سـایر محکومیت هـای کیفـری تصویـب و ابـلاغ نشـده 

اسـت. قطعـا موضـوع اهـدای عضو به صـورت داوطلبانه از 

ناحیـه محکومـان، نیازمنـد بررسـی های فقهـی، حقوقی، 

بهداشـتی و پزشـکی، اجتماعی و اجرایی اسـت و اگر قرار 

باشـد در ایـن زمینـه نفیـا یـا اثباتـا تصمیـم گرفتـه شـود، 

همـه ابعـاد آن بررسـی خواهـد شـد. بـر همین اسـاس، در 

آیین نامـه نحـوه اجـرای احـکام حدود، سـلب حیات، قطع 

عضـو، قصـاص نفـس و عضـو و ... که اخیـرا تصویب و ابلاغ 

شـده اسـت، این نکته مورد اشـاره قرار گرفته که اگر فردی 

از محکومـان شـخصا، داوطلـب اهـدای عضـو، قبـل و بعد 

از اجـرای مجـازات باشـد، کمیسـیونی مرکـب از معاونـت 

حقوقـی قـوه قضائیـه، وزیـر دادگسـتری و رئیـس سـازمان 

پزشـکی قانونی، با بررسـی جهات مختلف دستورالعملی را 

تهیه و ارائه کنند. به طور طبیعی در آن دستورالعمل اینکه 

این درخواسـت قابل اجابت اسـت یا خیر و اگر قابل اجابت 

بود ضوابط فقهی، حقوقی، پزشـکی و اجتماعی و اجرایی 

آن چگونـه خواهـد بـود، تبییـن خواهـد شـد و نهایتـا اینکه 

در حـال حاضـر در ایـن موضـوع هیـچ تصمیمـی اتخـاذ 

نشـده است.« 

چنـدی پیـش رئیـس جامعـه جراحـان در نامـه ای خطـاب 

بـه رئیـس قوه قضائیه، خواسـتار حذف مـاده ۴۷ آیین نامه 

اجـرای احـکام کیفـری مبنی بـر اسـتفاده از اعضـای بـدن 

محکومـان بـه اعـدام شـده بود. 

  حقوقی  شهری

ابلاغیه ای برای اهدای عضو محکومان به قصاص و اعدام وجود ندارد
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